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Vragen van de leden Knops en Kuik (beiden CDA) aan de Minister voor 
Rechtsbescherming over het bericht «Amalia in vizier Mocro-maffia» 
(ingezonden 19 september 2022). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Amalia in vizier Mocro-maffia»?1 

Vraag 2
Kunt u reageren op de serieuze ondermijning van de rechtstaat die door John 
van den Heuvel wordt geschetst in het artikel in de Telegraaf? 

Vraag 3
Bent u het eens met de stelling dat er in de Extra Beveiligde Inrichting (EBI) 
geen gelegenheid mag zijn dat de meest zware criminelen met elkaar in 
contact komen? 

Vraag 4
Hoe staat het met de maatregelen uit de motie van het lid Ellian waarin wordt 
verzocht om per direct in de EBI extra maatregelen te nemen om te voorko-
men dat criminelen vanuit de EBI hun criminele organisatie voortzetten? Zijn 
deze al ingevoerd? 

Vraag 5
Op welke manier gaat Italië in zijn maffia-aanpak om met de uitspraak van 
het Europese Hof van Justitie dat er geen strikte afzondering mag zijn in de 
extra beveiligde gevangenis? 

Vraag 6
Wat heeft u nodig om dit gevaar de kop in te kunnen drukken?

1 Telegraaf, 17 september 2022, «Amalia in vizier Mocro-maffia», Amalia in vizier Mocro-maffia | 
Binnenland | Telegraaf.nl.
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